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Постоянна комисия по спорта, туризма, 
децата и младежта /ПК по СТДМ/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 08.12.2020 от 15:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Недев
• Деян Куздов - Председател
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Стефан Антонов
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
Мариела Цонева - Директор дирекция "ПП"

Дневен ред
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

3 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

4 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване е проект "Създаване на атрактивна 
зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно училище - 
Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

Становища
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1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на 
атрактивна зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно 
училище - Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

Становище на комисията

д-р Александров - изказване в подкрепа на предложението, приветства процедурата.
Е. Чамуркова - моли за разяснение от страна на администрацията 
М. Цонева - дава разяснение по проекта
Ст. Антонов - няма против проекта, изказва притеснение относно финансовите инструменти, 
които направо са си кредити. Районът на Старото военно училище е в руини и изкопи, 
невъзможно е да се използва площта за паркиране, още по-малко за разходки. Наливат се 
едни пари в една сграда. Няма община, която да е получила досега някаква финансова помощ 
от държавата във връзка със загубите, които търпи, заради пандемията. Да не се наложи 
скоро да се търсят кредитни средства, за да се плаща осветление, заплати и такива неща. В 
тази връзка ще се въздържи да подкрепи тази точка.
Кр. Каракоцев - наистина намерението е страхотно, изказва същото притеснение като Стефан 
Антонов за изпълнението, кредитите и т.н.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 08.12.2020 от 16:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"

Дневен ред
1 - 922 /30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

3 - 930 / 04.12.2020: Подписване на Запис на заповед по проект "Общностен център за деца и 
родители "ЦАРЕВГРАД"

Становища
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Становище на комисията
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2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 930 / 04.12.2020: Подписване на Запис на заповед по проект "Общностен център за 
деца и родители "ЦАРЕВГРАД"

Становище на комисията

Докладва Ж. Ковачев.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

/
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК по

УТТП/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 09.12.2020 от 15:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Калоян Янков
• Петко Тюфекчиев
• Пламен Петров - Председател
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• ЮлияТонкова

Присъствали още

Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Мариела Цонева - Директор дирекция "ПП"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
Десислава Йонкова - Директор дирекция "ПОУС"
Цветомила Кьосева - мл. експерт, дирекция "СУТ" 
арх. Лора Бъчварова - гл. експерт, дирекция "СУТ"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 922 /30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

3 - 927 / 04.12.2020: Одобряване на проект за ПУП-ПП за трасе на пътна връзка, с. Леденик и 
гр.Велико Търново
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4 - 928 / 04.12.2020: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "Изграждане на клетка 2 от Регионална система за управление 
на отпадъците в регион Велико Търново"

5 - 929 / 04.12.2020: Издаване на разрешително за ползване на воден обект - язовир 
"Дичинска нива", м. Мешелика, с. Дичин

6 - 933 / 04.12.2020: Приемане на нови ВиК активи, изградени от "Водоснабдяване и 
канализация - Йовковци"ООД, гр. Велико Търново през 2020 г., предаването им за 
управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от "ВиК- 
Йовковци" ООД, и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора

7 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

8 - 936 / 04.12.2020: Приемане на План за действие за общинските концесии за 2021 г.

9 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на атрактивна 
зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно училище - 
Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

10 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

11 - 940 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Малки чифлик

12 - 941 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шереметя

13 - 942 / 04.12.2020: Промени по приходната и разходната част на бюджета към 30.11.2020 г. 
на Община Велико Търново

Становища
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

Становище на комисията
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2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 927 / 04.12.2020: Одобряване на проект за ПУП-ПП за трасе на пътна връзка, с. 
Леденик и гр.Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 928 / 04.12.2020: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "Изграждане на клетка 2 от Регионална система за 
управление на отпадъците в регион Велико Търново"

Становище на комисията

Ст. Витанов - докога е капацитетът на настоящата клетка, в какъв срок се предвижда да бъде 
изградена новата клетка
3. Кънчева - според проектния капацитет на настоящата клетка остават още 3 години, срокът 
за изграждане на новата клетка е не повече от 12 месеца.
Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 929 / 04.12.2020: Издаване на разрешително за ползване на воден обект - язовир 
"Дичинска нива", м. Мешелика, с. Дичин

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 933 / 04.12.2020: Приемане на нови ВиК активи, изградени от "Водоснабдяване и 
канализация - Иовковци"ООД, гр. Велико Търново през 2020 г., предаването им за 
управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от "ВиК- 
Йовковци" ООД, и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК 
оператора

Становище на комисията
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Ст. Витанов - преди време пак се приемаха едни активи, питал е ще се увеличи ли цената на 
водата. Беше отговорено с десетина стотинки ще се увеличи. Но това се е отнасяло само за 
питейната вода. Но оттам се увеличава изчистването, канализацията и т.н. Оттогава не 
подкрепя този тип предложение. Ще бъде ли предпоставка това предаване на активи да се 
увеличи цената на водата във общ. Велико Търново.
Д. Йонкова - това предложение не е обвързано с цената на водата 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

7 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

Ст. Витанов - поздравява администрацията, че са включили предложението на БСП. 
Изказване относно превозвачите в общ. Велико Търново.
арх. Йосифов - нека да се придържа към темата, в предложението не става въпрос за 
превозвачи.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 936 / 04.12.2020: Приемане на План за действие за общинските концесии за 2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

9 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на 
атрактивна зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно 
училище - Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

Становище на комисията

Ст. Витанов - На всичко това, което в момента е Старото военно училище, да се построи т. 
нар. Конгресен център, е меко казано непонятно. Къде е финансовият анализ за този проект, 
той трябва да съдържа погасителен план, разчет на разходите за поддръжка, разчет за 
приходите. Този финансов инструмент на практика е кредит, Общината ще трябва да го 
изплаща. Смята, че ще е грешно решение, ако се подкрепи този проект.
М. Цонева - в мотивите на предложението е описано, че в края на м. юни Община Велико 
Търново е предоставила цялата необходима документация на финансовия посредник, за да 
може той в процеса на проверка на документацията да прецени дали е възможно 
финансирането, и от какви видове източници да бъде осигурено то. Тази документация 
включва бизнес план, разработен от Общината, и финансов модел (анализ) на оперативните 
приходи и разходи. Тези документи са налични в Община Велико Търново. По отношение на 
сериозния размер на инвестиционния кредит - със становището от инвестиционния 
посредник имат уверението, че при такава комбинирана подкрепа и такава структура на 
финансиране, Общината би могла да изпълни успешно този инвестиционен проект.
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Причината да се представи това предложение за разглеждане на сесията през декември 2020 
г., е изискването на програма "Региони в растеж" тези проекти от културна инфрастриктура 
да бъдат разгледани и да бъдат внесени за оценка до 31.12.2020 г., т.е. няма сигурност, че след 
тази дата ще има удължаване на срока. Оттам Общината може да понесе съответните 
санкции от страна на управляващия орган, заради това, че не е изпълнила индикаторите си в 
област Културна инфраструктура по подписаното споразумение за реализация на 
Инвестиционната програма. Предложението е обвързано с няколко условности.
Ст. Витанов - ако някъде го има този финансов анализ, моли да бъде представен на комисията 
по Бюджет и финанси. Срокът е удължен до края на февруари 2021 г. Има смущаващ текст в 
т. 2 на проекта на решение - "..до размера, определен в Становището на Регионален фонд за 
Градско развитие..", т.е. подписва се един празен чек.
арх. Йосифов - да приеме ли, че желанието на г-н Витанов е да се представи тази подробна
разбивка на бюджетната комисия
Ст. Витанов - ако го има, защо не се представи сега
М. Цонева - на база на финансовия модел е получено становището на инвестиционния 
посредник, т.е. има го, не е проблем да бъде представен, стига комисията да вземе такова 
решение. Относно удължаване на срока за подаване - към днешна дата има само такова 
предложение за удължаване до 28.02.2021 г., още няма взето решение.
Ст. Витанов - в момента се налага да вземат неинформирано решение, на тъмно. Изказва 
възмущение.
М. Цонева - основание да се представи предложение до Общинския съвет е становището на 
инвестиционния посредник.
Ст. Витанов - предлага да се отложи точката до представяне на необходимите документи: 
Комисията не приема предложението на Ст. Витанов:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 5; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
К. Янков - кой е направил изчисленията за стойността на сградата, може ли да се види по- 
подробно, каква е квадратурата на тази сграда.
М. Цонева - техническите данни са подадени от дирекция "СУТ", арх. Бъчварова е на 
разположение за всякакви данни по отношение на техническата част.
К. Янков - има възражения относно това, че се започва създаването на облагородена зона с 
една огромна инвестиция. Проблемът на района не е, че няма огромна сграда. 
Последователността, по която се извършва проекът, е напълно погрешна. Искането на г-н 
Витанов за финансовия анализ е резонно. Колко ще струва на година издръжката на тази 
сграда? Да не се окаже, че Общината няма да може да я поддържа.
арх. Др. Йосифов - т.е. въпросът е дали има планове за това как ще се поддържа построената 
сграда, но това всъщност е описано във финансовия модел.
арх. Л. Бъчварова - РЗП е 4 900 кв. м по ЗУТ. Отделно 4 000 кв. м. подземни паркинги, и 2 
940 кв.м. покривна площ, която в процес на разработка на техническия проект ще стане ясно 
точно каква част ще бъде използваема за панорамни площадки и колко не. ККС е правена по 
индикативен метод на база идейния проект, като в нея не влиза площта на паркингите. Те са 
подземни, на 2 нива.
К. Янков - сградата е скъпа, фасадата също. Трябва да се заложат поне по 2000 лв/кв.м. 
арх. Йосифов - щом Общината е сметнала така, значи вероятно е така.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

10 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

Становище на комисията

Докладва 3. Кънчева
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K. Янков - уточняващ въпрос относно раздел 1, т. 2; може ли да се направи справка, от която 
да се вижда кои са фирмите, които ще извършват дейностите, описани като разходи в 
приложената подробна справка, и какви средства са предвидени за всяка от тях.
3. Кънчева - ще предоставят такава справка 
К. Янков - надява се до сесията да я предоставят
Ст. Витанов - изтича договорът за регионалното сметище, възложена ли е процедура за нов 
оператор за следващия период, свързано ли е с покачването на разходите за поддържането на 
регионалното сметище
3. Кънчева - договорът изтича в края на пролетта, подготвя се новата процедура, ще се обяви 
другата седмица. Разходите, които се плащат на оператора, са включени в тази план-сметка, 
съответно са преценени възможните варианти при избора на нов оператор при формирането 
на новата сума.
Комисията приема предложението заедно с корекцията на техническа грешка в т. 2 от 
проекта за решение:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

11 - 940 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Малки чифлик

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 941 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, е. 
Шереметя

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 942 / 04.12.2020: Промени по приходната и разходната част на бюджета към 
30.11.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Маринов
Ст. Витанов - от датата на въвеждане на извънредното положение до ЗОти ноември целево 
превела ли е държавата сума, свързана с допълнителните разходи, които Община В. Търново 
прави във връзка с COVID кризата, и какъв е размерът.
М. Маринов - към настоящия момент все още няма такива осигурени средства, но 
министерство на финансите пусна специално справка към месечните и тримесечните отчети, 
с които тези разходи се наблюдават. Надява се тези средства да бъдат възстановени на всички 
общини.
Ст. Витанов - каква е сумата, която трябва да бъде възстановена.
М. Маринов - към годишния финансов отчет може да извадят такава справка за разходите, за 
които ще очакват възстановяване от републиканския отчет.
Комисията приема предложението:
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ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по общинска собственост
/ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 09.12.2020 от 16:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Георги Марков - Председател
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Калина Широкова
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Присъствали още

Десислава Йонкова - Директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред
1 - 918 / 24.11.2020: Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските 
територии, собственост на Община Велико Търново за 2021 г. и приемане начина за нейното 
ползване

2 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

4 - 933 / 04.12.2020: Приемане на нови ВиК активи, изградени от "Водоснабдяване и 
канализация - Йовковци"ООД, гр. Велико Търново през 2020 г., предаването им за 
управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от "ВиК- 
Йовковци" ООД, и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора

5 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост
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6 - 936 / 04.12.2020: Приемане на План за действие за общинските концесии за 2021 г.

7 - 937 / 04.12.2020: Годишна програма за управление и разпореждане е имотите - общинска 
собственост, за 2021 година

8 - 940 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, е. 
Малки чифлик

9 - 941 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно над даване за продажба на недвижим имот, е. 
Шереметя

Становища
1 - 918 / 24.11.2020: Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от 
горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2021 г. и приемане 
начина за нейното ползване

Становище на комисията

Е. Коев - изказване относно използване на дървесината от общинските гори, прави 
впечатление, че е заложено ползване на обем и размер в порядъка на 20-50 %, което е твърде 
голям обем. Препоръка - добре е освен такъв годишен план за ползване, да има и отчет на 
края на годината, от който е видно доколко е изпълнен този план, което ще дава възможност 
за оценка на изразходвания общински горски фонд.
Д. Йонкова - такава информация може да бъде представена от ОП "Горско стопанство", ако 
комисията вземе такова решение - предполага, че ще бъде представена. Няма представител на 
горското стопанство, но поема ангажимента да предаде на директора на предприятието. Ако 
има възможност за изготвяне на тази информация към този годишен план, ще бъде изпратена 
по електронен път на съветниците.
Г. Марков - предлага да се гласува точката, предложението на г-н Коев да остане като 
препоръка за утвърждаване на бъдещите годишни планове за използване на дървесината.
Е. Коев - допълва следното - ако има възможност, да бъде предоставена тази справка до 
сесията, и обобщава такива справки да станат неразделна част от предложенията за 
утвърждаване на годишнен план за използване на дървесината.

Комисията приема предложението заедно със следната препоръка - отчет за използваната 
дървесина да е неразделна част от бъдещите предложения за утвърждаване на годишен план 
за използване на дървесината, а при възможност от страната на предприятието да бъде 
изпратена по електронен път на членовете на комисията тази справка за използваната 
дървесина през 2020 г.:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 933 / 04.12,2020: Приемане на нови ВиК активи, изградени от "Водоснабдяване и 
канализация - Йовковци"ООД, гр. Велико Търново през 2020 г., предаването им за 
управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от "ВиК- 
Йовковци" ООД, и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК 
оператора

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 936 / 04.12.2020: Приемане на План за действие за общинските концесии за 2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 937 / 04.12.2020: Годишна програма за управление и разпореждане с имотите - 
общинска собственост, за 2021 година

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

Становище на комисията
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8 - 940 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Малки чифлик

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 941 / 04.12.2020: Публичен търг е тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шереметя

Становище на комисията

Е. Коев - въпрос относно местонахождението на имота, в близост до останките от 
средновековната крепост ли е, защото евентуално продажба на този имот или бъдещи 
инвестиционни намерения, ще се отразят на целия район.
М. Джартова - местността е описана, съгласно скицата от кадастъра. Няма данни имотът да е 
в близост до археологически разкопки, оценител е посетил имота лично.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 09.12.2020 от 17:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Йорданка Стефанова - Председател
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Дневен ред
1 - 918 / 24.11.2020: Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските 
територии, собственост на Община Велико Търново за 2021 г. и приемане начина за нейното 
ползване

2 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

4 - 927 / 04.12.2020: Одобряване на проект за ПУП-ПП за трасе на пътна връзка, е. Леденик и 
гр.Велико Търново

5 - 928 / 04.12.2020: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "Изграждане на клетка 2 от Регионална система за управление 
на отпадъците в регион Велико Търново"

6 - 929 / 04.12.2020: Издаване на разрешително за ползване на воден обект - язовир 
"Дичинска нива", м. Мешелика, с. Дичин

7 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

1 от 4 10.12.2020 г., 11:45



Firefox

8 - 940 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Малки чифлик

9 - 941 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шереметя

Становища
1 - 918 / 24.11.2020: Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от 
горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2021 г. и приемане 
начина за нейното ползване

Становище на комисията

Е. Коев - информира комисията, че на ПК по ОС е направил препоръката към бъдещи 
предложения за утвърждаване на годишния план да има отчет за ползвана дървесина от 
предходната година.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Ст. Витанов - Предлага към м. март да се включи - "Отчет за резултатите от дейността на 
общинските предприятия за 2020 г."
Комисията не приема предложението на Ст. Витанов:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 927 / 04.12.2020: Одобряване на проект за ПУП-ПП за трасе на пътна връзка, с. 
Леденик и гр.Велико Търново

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 928 / 04.12.2020: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "Изграждане на клетка 2 от Регионална система за 
управление на отпадъците в регион Велико Търново"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 929 / 04.12.2020: Издаване на разрешително за ползване на воден обект - язовир 
"Дичинска нива", м. Мешелика, с. Дичин

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението заедно с корекцията на техническа грешка в т. 2 от 
проекта за решение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 940 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Малки чифлик

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 941 / 04.12.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Шереметя

Становище на комисията
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по проблеми на 
гражданското общество и борба с корупцията

/ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 10.12.2020 от 13:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Мариян Кенаров
• Николай Илчев - Председател
• Светослав Дермански

Присъствали още
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС

Дневен ред
1 - 917 / 24.11.2020: Становище по извънредна точка от заседание на ПК по ПГОБК - вилна 
зона "Къпиновски манастир"

2 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

4 - 944 / 08.12.2020: Становища по жалба вх. № 895/17.11.2020г. - с. Малки чифлик

Становища
1 - 917 / 24.11.2020: Становище по извънредна точка от заседание на ПК по ПГОБК - 
вилна зона "Къпиновски манастир"

Становище на комисията

арх. Йосифов - поздравява администрацията по отношение на изчерпателния и 
задоволителен отговор. Предлага за участъкът на моста (около 20-30 метра), ако може да се

1 от 3 11.12.2020 г„ 13:30
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насипе дори с отпадъчен асфалт, за да има проходимост на живущите, личи си труда, 
проучен е въпросът в естеството и същността му. Благодари на Общината, че ще се погрижи 
да го заложи като капиталов разход. Но моли аварийно, ако може да се спасят тези ЗОметра, 
за да се спести последващата ерозия и последващите аварийни работи, които ще се случат.
Н. Илчев - становището напълно преповтаря всичко, което каза арх. Йосифов. Неизбежно и 
спешно е извършването на ремонтни дейности в този участък. Предлага да се приеме 
становището с препоръката в най-кратък срок да бъде обезпечен участъкът с инертни 
материали, подравняване на трасето с цел недопускане на по-големи проблеми. Да се изпрати 
на администрацията протокола на комисията заедно с предложението на арх. Йосифов за 
този малък участък с минимални средства да бъдат взети краткосрочни мерки за запълване на 
тези разрушавания и укрепване на трасето за недопускане на по-големи проблеми, 
д-р Андреева - подкрепя предложение, предлага да се допълни със следното - "при 
благоприятни климатични условия".
д-р Калейнски - подкрепя направените предложения. Предлага копия от документите да се 
изпратят и на кмета на населеното място за информация. Поздравява администрацията за 
добре подготвения материал.
Комисията приема становището заедно с направените препоръки и допълнения - Да се 
изпрати на администрацията протокола на комисията заедно с предложението за този 
малък участък с минимални средства да бъдат взети краткосрочни мерки за запълване на 
тези разрушавания и укрепване на трасето за недопускане на по-големи проблеми, при 
благоприятни климатични условия. Копие от протокола да се изпрати и на кмета на 
населеното място за сведение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 944 / 08.12.2020: Становища по жалба вх. № 895/17.11.2020г. - с. Малки чифлик

2 от 3 11.12.2020 г., 13:30
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Становище на комисията

арх. Йосифов - това си е едно сериозно законово нарушение от страна на ВиК Йовковци - 
спират водоподаването, защото тръбите били изгнили. Затова Общината предава ВиК активи, 
за да ги поддържа. Жалбоподателят трябва освен към общинския съвет, той трябва да се 
обърне по съответния ред, друг ред, по който ясно да заяви, че са му нарушени едни от 
основните права като притежател на УПИ в границата на населено място и урбанизирана 
територия. Изказва възмущение. Потвърждава становището на администрацията, 
д-р Андреева - откъде накъде ВиК Йовковци ще отказва достъп до вода в урбанизирана 
атеритория. Подкрепя изказването на арх. Йосифов.
Н. Илчев - благодари на общинска администрация за изключително коректния отговор и за 
вникването в проблема на жалбоподателя. Чисто законодателно е недопустимо отказването 
на достъп до вода в урбанизирана територия. Абсурдна е тази ситуация. Трябва да се 
задължи административно ВиК да си изпълни задължението, което е по закон. Предлага да се 
изпрати на администрацията протокола с препоръка да се изиска съдействие на ВиК 
Йовковци за присъединяване на имота на потребителя към водоснабдителната мрежа на с. 
Малки чифлик, за да няма по-тежки последици, които биха възникнали от евентуална негова 
претенция пред съда. Да се даде още един месец срок, за да се извърши това присъединяване, 
д-р Калейнски - административен контрол не изпълнява ли областният управител.
Н. Илчев - може да се попита областния управител за неговото становище 
д-р Андреева - предлага комисията да излезе с едно мотивирано решение, което да съдържа 
аргументите на арх. Йосифов по отношение ЗУТ за УПИ в урбанизирана територия, да бъде 
препратено към общинска администрация, към ВиК оператора и към жалбоподателя, с което 
комисията показва, че законовата основа и мотивът на жалбоподателя трябва да бъдат 
проследени докрай по какьвто пожелае той начин.
Н. Илчев - проблемът на жалбоподателят трябва да бъде решен.
В. Спирдонов - ако в молбата за разрешение за строеж за този обект е написано, че ще се 
водоснабдява от собствен източник, какво следва тогава. Има доста обекти в с. Малки 
чифлик, за които така е посочено в молбите за разрешителното.
Н. Илчев - жалбата е лаконична. За да поиска водоснабдяване жалбоподателят, означава явно, 
че няма собствен водоизточник.
В. Спирдонов - а дали не е възможно да е посочил неверни данни в молбата, за да получи 
разрешение за строеж.
арх. Йосифов - дори в разрешението за строеж да е написано от собствен източник, никой не 
може да му отнеме "изконното" право да има водоснабдяване в урбанизирана територия, 
д-р Андреева - задача на комисията е да отговори на жалбоподателя
Н. Илчев - комисията изисква да бъдат изпълнени законовите искания и ВиК операторът да 
изпълни задължението си да не отказва достъп до питейна вода на жалбоподателя.
Комисията изисква чрез Община Велико Търново да се изпрати писмо до ВиК оператора да 
преразгледа решението си и да изпълни законовите изисквания за водоснабдяване на имота. 
Комисията приема предложението: 1
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Във връзка със сигнала от с. Ресен, свързан с водоснабдяването, изисканите 
становища от редица институции, както и поетия ангажимент от председателя 
на постоянната комисия — Николай Илчев, за обобщаване на всички получени 
материали, за изготвяне на един доклад, който да се изпрати на комисията, както 
и да се поканят на заседание вносителите на сигнала и на кмета на с. Ресен.

Н. Илчев -  счита, че проблемът изисква едно по-разширено заседание, на което да се 
обобщи всичко, което се е случило досега. В началото на новата година на нарочно 
заседание или на следващо редовно заседание да се обсъди този въпрос, да се поканят 
вносителите, кмета на с. Ресен, както и представител на ВиК-Йовковци. За въпросното 
заседание Н. Илчев ще изготви обобщен доклад с цялата получена документация.

Д-р Калейнски -  въпрос относно изискано становище на заседание през м. октомври във 
връзка със сигнал за улица в с. Пчелище. Не е част от дневния ред днес, пропуск на 
администрацията ли е или на комисията.

Н. Илчев -  проследил е въпроса, направил е справка, становище не е постъпвало все още 
може би по някакви технически, административни или други причини.

В. Спирдонов -  не е постъпвало такова становище в Общинския съвет.

Д-р Калейнски -  нормално ли е 2 месеца да няма становище за една улица, а за един 
сериозен проблем като този във вилна зона „Къпиновски манастир“, да пристигне 
становище навреме.

М. Кенаров - по отношение проблема в с. Ресен -  все още ли липсва водоснабдяване

Н. Илчев -  няма режим на водата към момента. Все пак се налага кардинално решение 
на проблема, затова предпочита да се направи едно разширено заседание с присъствие 
на техническо лице от ВиК оператора, общинска администрация, кмета на с. Ресен и 
представителите на инициативната група.

Д-р Андреева -  няма нищо против разширеното заседание, но нека да се изчака 
противоепидемичната обстановка да приключи.

Н. Илчев -  изразява съгласие, към момента е възстановено водоснабдяването, няма 
режим на водата, заседанието може да се отложи е още около месец, тъй като 
провеждането на заседанията към момента е чрез видеоконферентна платформа, 
непривично е за всички, създава известни затруднения.

Комисията ще направи нарочно заседание или на свое редовно заседание след 
приключване на противоепидемичната обстановка, на което да покани 
вносителите, кмета на с. Ресен, представител на ВиК оператора.

Извънредна точка на ПК по ПГОБК -  заседание на 10.12.2020 г.
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Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

№17
Днес, 10.12.2020 от 14:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Гергана Евтимова - Председател
• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Сунай Мунков

Дневен ред
1 - 922 /30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

Становища
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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2 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:



Извънредна точка на ПК по НПУОР

Р. Иванов - съгласно параграф 1 от Наредбата за търговските дружества, Общинския 
съвет пое ангажимент до края на декември 2020 г. за изготвяне и приемане на Показатели 
и критерии за определяне на балната оценка на общинските предприятия. По обективни 
причини това до момента не се е случило и нямам как да се случи до края на годината. 
Има два варианта за подход -  да се изпадне в мълчаливо неизпълнение на наредбата или 
да се промени срока, който сам са е поставил Общинския съвет. Лично той смята, че 
промяната на срока на 30.06.2021 г. е подходяща, когато COVID кризата може да не се 
усеща толкова много. С Г. Евтимова са коментирали дали трябва да има възлагане на 
някоя комисия да изготви такива правила, има две ресорни комисии -  ПК по НПУОР и 
ПК по ИВ.

Г. Евтимова -  ако ПК по НПУОР ще се заема е изготвянето на показатели и критерии, 
това трябва да бъде възложено официално, да се даде срок.

В. Спирдонов -  предлага да се приеме това предложение на Р. Иванов

Е. Евтимова -  да се подложи предложението на Р. Иванов на гласуване

Р. Иванов -  коректно е да излезе като решение на тази комисия

Г. Евтимова -  съгласна е, но ако е било възложено на ПК по НПУОР. В наредбата не е 
описано, че се възлага на комисията, а че се възлага на Общинския съвет.

Р. Иванов -  предлага на следното: С рокъ т  за  пр и ем а не н а  П о к а за т ели  и кр и т ер и и  за  
оп р ед еляне  на  б а лна т а  оценка  в о б щ и нски т е п уб ли чни  п р ед п р и ят и я  по чл. 41, ал. 2 от  
Н а р ед б а т а  за  ус л о ви я т а  и р е д а  за  уп р а ж н ява н е  п р а ва т а  н а  соб ст веност  в т ъ р го вски  
друж ест ва , у ч а с т и ет о  в гр а ж д а н ски  д р уж ест ва  и склю чва н ет о  на  д о го во р и  за  
съ вм ест н а  д ей н о ст  от  О бщ ина  В ели ко  Т ърново  се пр о м еня  н а  30 .06 .2021  г.

Комисията приема предложението на Р. Иванов: 

ЗА - 6; ПРОТИВ - 0 ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ

№14
Днес, 10.12.2020 от 15:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева - Председател
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Калоян Янков
• Мариян Кенаров
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев
• Светослав Дермански

Присъствали още

Мариела Цонева - Директор дирекция "ПП" 
инж. Ивайло Дачев - дирекция "СУТ"
Пенка Игнатова - Директор дирекция "ОМДС"

Дневен ред
1 - 922 /30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

2 - 923 / 30.11.2020: Даване съгласие за кандидатстване с проект "Реконструкция и въвеждане 
на мерки за енергийна ефективност на ОУ "П.Р.Славейков", гр. Велико Търново

3 - 925 / 02.12.2020: План за изпълнение на Стратегията за развитие на културата в Община 
Велико Търново 2020 - 2030 година, приета с Решение №192/28.05.2020г., за периода 1 
януари - 31 декември 2021г.

4 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

1 от 5

5 - 931 / 04.12.2020: Актуализация на Решение № 291/ 27.08.2020 година на ВТОбС, във 
връзка с утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на Община Велико 
Търново за бюджет 2021 година

11.12.2020 г., 13:29
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6 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

7 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на атрактивна 
зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно училище - 
Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

Становища
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 923 / 30.11.2020: Даване съгласие за кандидатстване с проект "Реконструкция и 
въвеждане на мерки за енергийна ефективност на ОУ "П.Р.Славейков", гр. Велико 
Търново

Становище на комисията

Докладва М. Цонева - администрацията прави следната редакция на т. 2 от проекта за 
решение - "Дава съгласие Община Велико Търново да поеме ангажимент за осигуряване на 
финансови средства в размер на 107 500 лв с ДДС, явяващи се 50 % от общия бюджет на 
проекта, представляващи изискуемото съфинансиране от страна на Община Велико Търново 
в качеството й на допустим кандидат;". Налага се, поради промяна в мерките и технич борй, 
които да бъдат предложение за реконструкция в самата сграда, и предвид факта, че при 
условията на програмата за всички средства над 215 000 лв. - част от тях трябва да бъдат 
осигурени задължително като финансиране процентно над това, което се изисква в посока на 
обучение на безработни, и 10 % осигурени оперативни разходи по отношение управлението 
на проекта. Бюджетът на проекта е прецизиран, за да се спести собствен финансов ресурс, а 
за остатъка ще се продължи търсенето на други финансови източници, 
д-р Александров - тази реконструкция е изключително навременна. Необходимо е учениците 
да се обучават в една съвременна обстановка.
Комисията приема предложението заедно с редакцията в т. 2:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 от 5

3 - 925 / 02.12.2020: План за изпълнение на Стратегията за развитие на културата в 
Община Велико Търново 2020 - 2030 година, приета с Решение №192/28.05.2020г., за 
периода 1 януари - 31 декември 2021г.
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Становище на комисията

Е. Коев - в плана за изпълнение трябва да влязат Патриаршията на АМР "Царевец" и 
Църквата "Св. Димитър". В приоретна област 1, мярка 2, дейност 3 да бъде допълнено при 
изреждане на дейностите след "наследство - изпълнение на План за опазване и управление 
Историческо селище Велико Търново" следния текст: благоустрояване, украсяване на 
сакралните храмове "Св. Свето Възнесение Господне" и "Св. Димитър" в духа на 
православната традиция и възстановяването им като действащи патриаршески и 
митрополитски храмове. Припомня, че предходният Общински съвет има решение 
Патриаршията да бъде възстановена като действащ храм.; В приоритетна област 3 да бъде 
добавено възстановяването на тези два храма; Също така към програмата за подпомагане на 
индивидуалното творчество и процесите, записано е за киното във Велико Търново. Никъде 
не е споменато за театъра. Трябва да се обърне по-голямо внимание на МДТ "Константин 
Кисимов".
М. Трифонов - когато г-н Коев взема думата, да бъде по-добре подготвен и информиран за в 
бъдеще. Като дава предложения, да се подготвя предварително. Ще гласува категорично 
против предложенията. Говори 15 минути, дава една камара предложения, не едно по едно. 
МДТ "К. Кисимов" не е общински, той е държавен.
Н. Църова - никъде в плана за изпълнение на стратегията няма посочени конкретни проекти, 
тъй като тя дава само насоките, в които ще се работи. Всички предложения на г-н Коев могат 
да бъдат разгледани, но когато се правят конкретните планове за работа. Предложенията на 
г-н Коев не са в разрез е духа на стратегията. Г-н Маринов е прав по отношение на театъра, 
той е държавна институция. Театърът е добър партньор, 
д-р Александров - приветства плана за стратегията
Комисията не приема предложенията на Е. Коев - допълнението на двата храма в 
приоритетна област 1 и допълнение за активна програма "Театър във Велико Търново":
ЗА -1; ПРОТИВ - 4; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -6 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

4 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 931 / 04.12.2020: Актуализация на Решение № 291/ 27.08.2020 година на ВТОбС, във 
връзка с утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на Община 
Велико Търново за бюджет 2021 година

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

7 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на 
атрактивна зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно 
училище - Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

Становище на комисията

Докладва М. Цонева - на друга комисия беше зададен въпросът на каква база е изчислена 
КСС, администрацията даде отговор - на база индикативния метод по обобщени показатели, 
тъй като към момента на внасяне на документите през м. юни във финансовия посредник и 
към настоящия момент Общината няма изготвен и приет технически проект от страна на 
администрацията. Така че в рамките на срока, който остава - 31.12.2020 г., Общината трябва 
да предложи своето решение и да прикачи към цялата документация решението на 
Общинския съвет. Няма друг срок, който да дава увереност, че ще бъде променен този срок. 
К. Янков - разбира ли правилно от казаното от г-жа Цонева, че работен проект няма и няма 
технически проект, одобрен за Експозиционния център
М. Цонева - правилно е разбрал. Общината кандидатства по критерий "минимални 
изисквания на програмата". Така се разглеждат документите в рамките на 6 месеца, но в 
началото на декември финансовият посредник излезе с това становище за финансиране на 
проекта. Оттук нататък следва представяне на работен проект към управляващия орган и 
оценяване по реда на закона.
К. Янков - към настоящия момент има ли такъв проект, не към дата юни, а към м. декември 
М. Цонева - съгласно договора за проектиране, ще провери, ще предаде на колегите от 
дирекция "СУТ", може да се предоставят на сесия 
К. Янков - ако може преди сесията
Е. Коев - определено ли е мястото, където ще бъде този Експозиционен център 
М. Цонева - има отреден такъв ПУП, без да има такъв определен терен, няма как да бъде 
допусната документацията за разглеждане. При необходимост ще повика колеги от дирекция 
"СУТ" да дадат разяснения.
Е. Коев - ще е благодарен, ако е възможно. Още един въпрос: финансовият посредник ще 
прекрати ли дейността си след изтичане на програмния период, ще се налага ли да прави 
регистрация за следващия програмен период. След 2020 г. ще има ли правомощия.
М. Цонева - функционирането на инвестиционните посредници ще трябва да бъде покрито 
най-малко до края на 2023 г.
Е. Коев - сградата само за концерти и експозиции ли ще бъде предназначена, или и за 
спортни прояви
М. Цонева - ще бъде предназначена за всякакви прояви в сферата на културата и изкуството. 
По-скоро насоката е в културен план на сценични изкуства и културни прояви от типа на 
пространство за наука и литература, научни форуми, изложения и борси, но защо не и 
спортни прояви, стига да може да се докаже, че те са част от културата, кочто носи 
съвременното общество.
арх. Бъчварова - този ПУП попада точно между 5ти корпус и сградата на Областна 
администрация.
д-р Александров - всички идейни проекти бяха изложени в изложбените зали, конкурсът 
беше спечелен от италианския архитект, вече има яснота на кой терен какво ще има, този 
въпрос вече регулиран.
М. Кенаров - може ли да каже някой от администрацията как ще изглежда територията на 
Старото военно училище, каква ще бъде визията. Има ли приет план, всичко е в дупки и

4 от 5 11.12.2020 г., 13:29



Firefox

ИЗКОПИ.

арх. Бъчварова - беше организаран международен конкурс, който да събере идеи за 
подходяща визия на района. В продължение на месец всичките 62 идеи бяха представени в 
Изложбени зали, с поставена кутия, където всеки да изрази своето мнение. Предстои 
обществено обсъждане, за момента няма как да се проведе в оглед обстоятелствата, след 
което изготвяне на техническо задание и разработка на ПУП за цялостна визия на 
територията, а не парче по парче.
М. Кенаров - не е получил отговор. Тепърва ще се обсъжда как ще изглежда, но къде, как ще 
бъде. Нека всичко си остане зелена зона.
Е. Коев - стана ясно, че няма обща визия за терена на Старото военно училище.
В. Дончева - В. Търново е един от малкото градове без пешеходна зона. Един от малкото 
варианти за разходка и отдих са няколкото парка. Тази зона е от изключително значение за 
града за поколения напред. Няма да подкрепи това предложение. Това е единствената голяма 
зелена площ. Залата, която ще се изгради, ще дублира до голяма степен сграда, каквато вече 
има в града, и която не се поддържа въобще. Естетически погледнато - как визията на 
сградата ще се свържи в архитектурата на града. Когато няма съгласие от обществото какво 
трябва да се прави такъв изключително важен терен, е по-добре този район да се облагороди. 
Градът има нужда от голяма зелена зона, задушава се от сгради. / ]
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:...

5 от 5 11.12.2020 г., 13:29



Firefox

Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК
по БФ/

ПРОТОКОЛ

№15
Днес, 10.12.2020 от 16:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова - Председател
• Калоян Янков
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Мариела Цонева - Директор дирекция "ПП" 
инж. Ивайло Дачев - дирекция "СУТ"
Пенка Игнатова - Директор дирекция "ОМДС"
Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при ОБщина Велико Търново 
Зорница Кънчева - Началник Отдел "ОС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
Методи Петров - Управител "Обредни дейности" ЕООД

Дневен ред
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

2 - 923 / 30.11.2020: Даване съгласие за кандидатстване с проект "Реконструкция и въвеждане 
на мерки за енергийна ефективност на ОУ "П.Р.Славейков", гр. Велико Търново

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

4 - 930 / 04.12.2020: Подписване на Запис на заповед по проект "Общностен център за деца и
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родители "ЦАРЕВГРАД"

5 - 931 / 04.12.2020: Актуализация на Решение № 291/ 27.08.2020 година на ВТОбС, във 
връзка с утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на Община Велико 
Търново за бюджет 2021 година

6 - 932 / 04.12.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "Обредни 
дейности"ЕООД, гр. Велико Търново, за закупуване на специализиран лек автомобил- 
катафалка, със средствата на търговското дружество

7 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

8 - 937 / 04.12.2020: Годишна програма за управление и разпореждане с имотите - общинска 
собственост, за 2021 година

9 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на атрактивна 
зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно училище - 
Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

10 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

11 - 942 / 04.12.2020: Промени по приходната и разходната част на бюджета към 30.11.2020 г. 
на Община Велико Търново

Становища
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 923 / 30.11.2020: Даване съгласие за кандидатстване с проект "Реконструкция и 
въвеждане на мерки за енергийна ефективност на ОУ "П.Р.Славейков", гр. Велико 
Търново

Становище на комисията
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Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Ст. Витанов - предлага към заседанието м. март 2021 г. да бъде включено - "Отчет за 
резултати от дейността на общинските предприятия за 2020 г."
Комисията не приема предложението на Ст. Витанов:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3 
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 930 / 04.12.2020: Подписване на Запис на заповед по проект "Общностен център за 
деца и родители "ЦАРЕВГРАД"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 931 / 04.12.2020: Актуализация на Решение № 291/ 27.08.2020 година на ВТОбС, във 
връзка с утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на Община 
Велико Търново за бюджет 2021 година

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 932 / 04.12.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "Обредни 
дейности "ЕООД, гр. Велико Търново, за закупуване на специализиран лек автомобил- 
катафалка, със средствата на търговското дружество

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията
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Ст. Витанов - поздравления към администрацията, че са включили предложението на БСП. 
Повдига въпроса за превозвачите - търпят загуби. Те ще представят официални документи за 
м. ноември и м. декември какви финансови загуби за претърпели. Администрацията не казва 
нищо по този въпрос, има ли нещо наум.
К. Широкова - това не е предмет на предложението, което се разглежда в момента, може би 
г-н Витанов трябва да си направи такова предложение към общинска администрация. 
Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 937 / 04.12.2020: Годишна програма за управление и разпореждане с имотите - 
общинска собственост, за 2021 година

Становище на комисията

Ст. Витанов - Според него има допусната техническа грешка на стр. 3 - общата сума на 
приходите не е 917 000 лв., а е 927 000 лв., както и на стр. 4 - вместо 1 402 000 лв., 1 412 000 
лв. Предлага на стр. 4 имотите по т. 6, 8, 10 и 13 да се преактуват от частна в публична 
общинска собственост. Категорично е против включването на стр. 10 на ТИС.
М. Джартова - включването на имот в годишната програма не задължава по никакъв начин 
Общината да бъде продаден. Този имот ТИС се включва няколко поредни години в 
програмата. Процедурата за продажба на всеки имот ще започне е решение на Общински 
съвет. По отношение на спортните имоти на стр 3 - 3 от имотите са разполжени в по-големи 
УПИ отредени за жилищно строителство или за обществено обслужване, което задължава 
съставянето на акт за частна общинска собственост. По отношение евентуална допусната 
техническа грешка, за която спомена г-н Витанов - ще провери, извинява се, ако 
действително е допусната.
Ст. Витанов - само за тези имоти по т. 6, 8 и 10 предлага преактуване
Комисията не приема предложението на Ст. Витанов за преактуване на имотите по т.6, 8, 10 
на стр. 4:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5 
Комисията приема предложението:
ЗА -7 ; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

9 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на 
атрактивна зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно 
училище - Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

Становище на комисията

Ст. Витанов - на комисията по УТТП е поискал финансов анализ. Освен това трябва да има и 
бизнес план. Проектът е спечелен от италиански архитект, кой в момента разработва проекта 
- италианецът или някой друг. Срокът е удължен до 28.02.2021 г., г-жа Цонева каза, че това не 
е факт, а е само предложение. Заявява, че този срок е факт. Изказване по отношение на т. 2 от 
проекта за решение. Нека да бъде представен финансово-икономическия анализ, да бъде 
представен бизнес плана. Защо не е представен бизнес плана на общинския съвет.
Р. Иванов - информира комисиите, че администрацията е предоставила току що обобщен 
финансов анализ. Ще го предостави на секретариата на общинския съвет, за да може да се 
запознаят всички съветници.
Ст. Витанов - но къде е бизнес планът.
М. Цонева - във връзка е коментара на г-н Витанов за срока за подаване на проектите е
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28.02.2021 г. - това не е вярно. Това все още е предмет на обществено обсъждане,не е 
официално. Официалният срок към момента е 31.12.2020 г. Община Велико Търново не би си 
позволила да рискува. Има го на сайта на Оперативната програма. Ако не се представи 
проектът за оценка, може да се загубят тези средства. Разбира притеснението, за първи път се 
кандидатства с такова комбинирано финансиране. Във всеки един момент всеки един 
съветник може да заповяда в общинска администрация, да разгледа финансовия анализ и 
всичко свързано с проекта. На комисията е представена една обобщена извадка, както 
информира г-н Иванов.
Ст. Витанов - какъв е проблемът този финансов анализ да бъде предоставен с предложението, 
щом е предоставен вече на финансовия посредник.
В. Дончева - категорично няма да подкрепи точката, изложила е аргументите си на комисията 
по ОНК. Уважава г-жа Цонева като експерт, но цялостният подход на проекта е сбъркан.
Кр. Каракоцев - щом в това предложение пише фаза 1, това означава, че ще има фаза 2. 
Означава ли това, че за фаза 2 пак ще има кандидтстване и т.н. Ще има ли фаза 2 и кога се 
предвижда. Има ли обществена поръчка за възлагане на изграждане на архитектурен план, 
откъде ще се плати тя и кой ще я плати. Точният дял на поръчката е 52 %.
М. Цонева - фаза 1 е изграждането на Експозиционния център. Във фаза 2 са включени още 
обекти, за които предстоят още процедури по реда на ЗУТ и ЗОП. Срок за реализиране на 
проекта - 30 месеца. По отношение на договора с НАРДИ - той е публичен и публикуван на 
сайта на Общината.
Ст. Витанов - този проект не го е правил Нарди, а го е правила пловдивска фирма. Каква част 
от допустимите разходи на проекта могат да бъдат финансирани чрез финансовия 
инструмент.
Р. Иванов - проектът ще генерира достатъчно много ресурс, за да може да се обслужва сам.
К. Широкова - приветства идеята за изграждане на такава сграда, градът има нужда от такова 
нещо.
Е. Чамуркова - има резерви, може би ще гласува "ЗА" на принципа на по-малката злина. 
Крайно време е да се започне нещо на този терен.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 3; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

10 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението заедно с корекцията на техническа грешка в т. 2 от 
проекта за решение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

11 - 942 / 04.12.2020: Промени по приходната и разходната част на бюджета към 
30.11.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Ст. Витанов - на комисията по УТТП е поискал от г-н Маринов да информира какви средства 
е изразходила Общината във връзка с КОВИД кризата. Ако е предоставена такава справка, 
моли да бъде предоставена на г-н Росен Иванов, за да се запознаят съветниците.
М. Маринов - в момента я предоставя на г-н Иванов. Общата сума е около 500 000 лв. 
Относно предложението за промени по бюджета, предлага да се добави като т. 5 - "Изменя 
Приложение 2Б от Решение № 123/11.02.2020 г., както следва:

5 от 6 11.12.2020 г., 13:29

http://192.168.1.11/eos/ConferenceArchive.php


Firefox

9. Обезщетения и помощи по решение на Великотърновски общински съвет - помощи 
за погребение /социални и ветерани/ - 22 075 лв. - Фукция "Почивно дело, култура и 
религиозни дейности; Обредни домове и зали."
Комисията приема предложението заедно с направеното предложете на администрация: 
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3 7

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Постоянна комисия по икономически въпроси
/ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ

Днес, 10.12.2020 от 16:00 часа, в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Присъствали още

Мариела Цонева - Директор дирекция "ПП" 
инж. Ивайло Дачев - дирекция "СУТ"
Пенка Игнатова - Директор дирекция "ОМДС"
Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при ОБщина Велико Търново 
Зорница Кънчева - Началник Отдел "ОС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС" 
инж. Антон Койнаков
Методи Петров - Управител "Обредни дейности" ЕООД

Дневен ред
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

2 - 923 / 30.11.2020: Даване съгласие за кандидатстване с проект "Реконструкция и въвеждане 
на мерки за енергийна ефективност на ОУ "П.Р.Славейков", гр. Велико Търново

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за първо 
полугодие на 2021г.

4 - 928 / 04.12.2020: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна
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финансова помощ за проект "Изграждане на клетка 2 от Регионална система за управление 
на отпадъците в регион Велико Търново"

5 - 930 / 04.12.2020: Подписване на Запис на заповед по проект "Общностен център за деца и 
родители "ЦАРЕВГРАД"

6 - 932 / 04.12.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "Обредни 
дейности"ЕООД, гр. Велико Търново, за закупуване на специализиран лек автомобил- 
катафалка, със средствата на търговското дружество

7 - 933 / 04.12.2020: Приемане на нови ВиК активи, изградени от "Водоснабдяване и 
канализация - Йовковци"ООД, гр. Велико Търново през 2020 г., предаването им за 
управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от "ВиК- 
Иовковци" ООД, и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора

8 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти общинска 
собственост

9 - 936 / 04.12.2020: Приемане на План за действие за общинските концесии за 2021 г.

10 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на 
атрактивна зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно училище 
- Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

11 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

12 - 942 / 04.12.2020: Промени по приходната и разходната част на бюджета към 30.11.2020 г. 
на Община Велико Търново

Становища
1 - 922 / 30.11.2020: Изменение на Наредба за условията и реда за записване, отписване и 
преместване на деца в общинските детски градини на територията на Община Велико 
Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 923 / 30.11.2020: Даване съгласие за кандидатстване с проект "Реконструкция и 
въвеждане на мерки за енергийна ефективност на ОУ "П.Р.Славейков", гр. Велико 
Търново
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 926 / 03.12.2020: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за 
първо полугодие на 2021г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 928 / 04.12.2020: Кандидатстване пред ПУДООС за предоставяне на безвъзмездна 
финансова помощ за проект "Изграждане на клетка 2 от Регионална система за 
управление на отпадъците в регион Велико Търново"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 930 / 04.12.2020: Подписване на Запис на заповед по проект "Общностен център за 
деца и родители "ЦАРЕВГРАД"

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 932 / 04.12.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "Обредни 
дейности"ЕООД, гр. Велико Търново, за закупуване на специализиран лек автомобил- 
катафалка, със средствата на търговското дружество

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 933 / 04.12.2020: Приемане на нови ВиК активи, изградени от "Водоснабдяване и 
канализация - Йовковци"ООД, гр. Велико Търново през 2020 г., предаването им за 
управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от "ВиК- 
Йовковци" ООД, и за стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК 
оператора
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 935 / 04.12.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на обекти 
общинска собственост

Становище на комисията

Ст. Витанов - поздравления към администрацията, че са включили предложението на БСП. 
Повдига въпроса за превозвачите - търпят загуби. Те ще представят официални документи за 
м. ноември и м. декември какви финансови загуби за претърпели. Администрацията не казва 
нищо по този въпрос, има ли нещо наум.
К. Широкова - това не е предмет на предложението, което се разглежда в момента, може би 
г-н Витанов трябва да си направи такова предложение към общинска администрация. 
Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 936 / 04.12.2020: Приемане на План за действие за общинските концесии за 2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 938 / 04.12.2020: Даване на съгласие за кандидатстване с проект "Създаване на 
атрактивна зона за културен и конгресен туризъм на територията на Старото военно 
училище - Изграждане на Експозиционен център" (фаза 1)

Становище на комисията

Ст. Витанов - на комисията по УТТП е поискал финансов анализ. Освен това трябва да има и 
бизнес план. Проектът е спечелен от италиански архитект, кой в момента разработва проекта 
- италианецът или някой друг. Срокът е удължен до 28.02.2021 г., г-жа Цонева каза, че това не 
е факт, а е само предложение. Заявява, че този срок е факт. Изказване по отношение на т. 2 от 
проекта за решение. Нека да бъде представен финансово-икономическия анализ, да бъде 
представен бизнес плана. Защо не е представен бизнес плана на общинския съвет.
Р. Иванов - информира комисиите, че администрацията е предоставила току що обобщен 
финансов анализ. Ще го предостави на секретариата на общинския съвет, за да може да се 
запознаят всички съветници.
Ст. Витанов - но къде е бизнес планът.
М. Цонева - във връзка с коментара на г-н Витанов за срока за подаване на проектите е 
28.02.2021 г. - това не е вярно. Това все още е предмет на обществено обсъждане,не е 
официално. Официалният срок към момента е 31.12.2020 г. Община Велико Търново не би си 
позволила да рискува. Има го на сайта на Оперативната програма. Ако не се представи
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проектът за оценка, може да се загубят тези средства. Разбира притеснението, за първи път се 
кандидатства с такова комбинирано финансиране. Във всеки един момент всеки един 
съветник може да заповяда в общинска администрация, да разгледа финансовия анализ и 
всичко свързано с проекта. На комисията е представена една обобщена извадка, както 
информира г-н Иванов.
Ст. Витанов - какъв е проблемът този финансов анализ да бъде предоставен с предложението, 
щом е предоставен вече на финансовия посредник.
В. Дончева - категорично няма да подкрепи точката, изложила е аргументите си на комисията 
по ОНК. Уважава г-жа Цонева като експерт, но цялостният подход на проекта е сбъркан.
Кр. Каракоцев - щом в това предложение пише фаза 1, това означава, че ще има фаза 2. 
Означава ли това, че за фаза 2 пак ще има кандидтстване и т.н. Ще има ли фаза 2 и кога се 
предвижда. Има ли обществена поръчка за възлагане на изграждане на архитектурен план, 
откъде ще се плати тя и кой ще я плати. Точният дял на поръчката е 52 %.
М. Цонева - фаза 1 е изграждането на Експозиционния център. Във фаза 2 са включени още 
обекти, за които предстоят още процедури по реда на ЗУТ и ЗОИ. Срок за реализиране на 
проекта - 30 месеца. По отношение на договора с НАРДИ - той е публичен и публикуван на 
сайта на Общината.
Ст. Витанов - този проект не го е правил Нарди, а го е правила пловдивска фирма. Каква част 
от допустимите разходи на проекта могат да бъдат финансирани чрез финансовия 
инструмент.
Р. Иванов - проектът ще генерира достатъчно много ресурс, за да може да се обслужва сам.
К. Широкова - приветства идеята за изграждане на такава сграда, градът има нужда от такова 
нещо.
Е. Чамуркова - има резерви, може би ще гласува "ЗА" на принципа на по-малката злина. 
Крайно време е да се започне нещо на този терен.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

11 - 939 / 04.12.2020: План-сметка за необходимите разходи на Община Велико Търново, 
съгласно чл. 66, ал.1 от ЗМДТ за 2021 г.

Становище на комисията

Комисията приема предложението заедно с корекцията на техническа грешка в т. 2 от 
проекта за решение:
Комисията приема предложението:
ЗА - 8 ; ПРОТИВ - 0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

12 - 942 / 04.12.2020: Промени по приходната и разходната част на бюджета към 
30.11.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Ст. Витанов - на комисията по УТТП е поискал от г-н Маринов да информира какви средства 
е изразходила Общината във връзка с КОВИД кризата. Ако е предоставена такава справка, 
моли да бъде предоставена на г-н Росен Иванов, за да се запознаят съветниците.
М. Маринов - в момента я предоставя на г-н Иванов. Общата сума е около 500 000 лв. 
Относно предложението за промени по бюджета, предлага да се добави като т. 5 - "Изменя 
Приложение 2Б от Решение № 123/11.02.2020 г., както следва:
9. Обезщетения и помощи по решение на Великотърновски общински съвет - помощи
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Firefox

за погребение /социални и ветерани/ - 22 075 лв. - Фукция "Почивно дело, култура и 
религиозни дейности; Обредни домове и зали."
Комисията приема предложението заедно е предложеното допълнение на администрацията: 
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3 77

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

I

6 от 6 11.12.2020 г., 13:29



Извънредна точка на ПК по ИВ:

Р. Иванов информира членовете на комисията за взето решение на ПК по НПУОР -

С рокът  за  пр и ем а не на  П о ка за т ели  и кр и т ер и и  за  оп р ед еляне  на  б а лна т а  оц енка  в 
о б щ и нски т е п уб ли ч н и  предп р и ят и я  по чл. 41, ал. 2 от  Н а р ед б а т а  за  усло ви я т а  и р е д а  
за  уп р а ж н ява н е  п р а ва т а  на  со б ст вено ст  в т ъ р го вски  друж ест ва , уч а с т и ет о  в 
гр а ж д а н ск и  д р уж ест ва  и склю чва н ет о  н а  д о го во р и  за  съ вм ест н а  д ей н о ст  от  О бщ ина  
В ели ко  Т ърново  се пр о м еня  на  30 .06 .2021  г.


